
I en række artikler i Politikken er der blevet rejst mistanke og rettet urimelige anklager mod dels 
Lægemiddelsstyrelsen og fødselslæger i forhold til brugen af præparatet Angusta til igangsættelse 
af fødsler.  
 
På baggrund af disse har Peder Hvelplund bedt om en redegørelse. 
 
I Ugeskrift for læger har vi taget til genmæle, og jeg vil anmode om, at du informerer/sender 
Sundhedsudvalget dette link til artiklen   
https://ugeskriftet.dk/nyhed/fodselslaeger-svarer-pa-kritik-vi-har-solid-evidens-bruge-angusta-til-
saette-fodsler-i-gang 
 
Vi står selvfølgelig til rådighed, såfremt udvalget skulle ønske yderligere. 
 
Med venlig hilsen 

 
Annemette W. Lykkebo 
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